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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Pofgázi Szövetség

KépWiselöcsoportj a

Dr. Szili Katalin
az Qrszággyülés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

,,TlsZtában van-e a kormány azzal, hogy a gyógyszerár-tárriogatás befagyasztásával a 20%-
nál kisebb nyereségtartalmú gyógyszerek forgalinazása niegszűnhet?" címmel a Házszabály
91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr_ Csehák Judit egészségügyí, szociális és
családügyi miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony!

A 2003. júlíus 9-i kormányülésen a globális támogatás volumen rendszer bevezetéséről, azaz
a gyógyszerár-támogatás befagyasztásáról született döntés . A döntés a gyógyszerpiac minden
szereplője részéről ellenzésre talált (ez önmagában nem meglepő), viszont az ellenzésük
mellett a gyógyszerpiac biztonságát fenyegetlS veszélyekre hívták fel a figyelmet_ Ezek-re a
kormányzat részéről a maí napig nem érkezett megnyugtató válasz, ezért kérdezzük Miniszter
Asszonytól :

Felméite-e a Konnány adnak veszélyét, hogy a 20%-nál alacsonyabb nyereségtartalmú
gyógyszerek forgalmazása megszűnhet?

Várjuk megtisztelő válaszát .

Budapest, 2003 . július 15 .

K/4572 .

Írásbeli kérdés
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